



Dokumentdatum: 2024-09-23

Utskriftsdatum: 2024-09-26

**ARKTIS PROGRAMFÖRENING**  
**PROTOKOLL VECKOMÖTE**

**§ 1. MÖTET ÖPPNAS**

Mötet öppnas kl. 12:03

**§ 2. VAL AV ORDFÖRANDE, SEKRETERARE OCH JUSTERARE**

Fredrik Selin vald till ordförande  
Isabella Backman vald till sekreterare  
Simon Andersson vald till justerare

**§ 3. MÖTETS BEHÖRIGHET**

Mötet finnes behörigt

**§ 4. PUBLICERING AV TIDIGARE HANDLINGAR**

Alla handlingar har publicerats på hemsidan

**§ 5. PUBLICERING PÅ INTERNET**

Godkändes att mötesprotokollet publiceras på Arktis hemsida

**§ 6. NÄRVARANDE**

Styrelse: Fredrik Selin, Ida Karlsson, Ida Nygren,  
Isabella Backman, Karolina Lundin, Simon Andersson,  
Suzette Finne

Medlemmar:

**§ 7. ÄNDRINGAR I DAGORDNING**

Ändringar i dagordningen har gjorts

**§ 8. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING**

Dagordning fastställd

**§ 9. RAPPORTERING**

**- Ordförande**

- Styrelsemöte
- Fotografering



Dokumentdatum: 2024-09-23

Utskriftsdatum: 2024-09-26

- **Vice ordförande**
  - A-grill
  - Fotografering
  - Lämnat ut delar av A-kit
  - Fixat ett Reklamblad till A-kitten
  - Fixat en Excelfil för att rapportera vem som har hämtat delar av A-kittet och ej. OBS! Filen har ändrat namn från "Hämtat ut delar av A-kittet 2024" till "Försäljning av A-kit 2024". Då en ny kolumn med "hämtat ut hela A-kittet" lagts till.
  - Dialog med näringslivsansvarig ang. Sveriges Ingenjörer x GARM.
  - Skrivit "Guide A-kit försäljning både 2024 och 2023" för när jag ska vara borta. Ligger i A-kit mappen.
  
- **Ekonomiansvarig**
  - Fakturerat Geosektionen för märken
  - Plockat ihop A-kit
  - Fotografering
  
- **Utbildningsansvarig**
  - Fotograferade
  - Fått lite mer info + tips om 5-tek
  - Var på kårens möte om alkoholtillstånd
  
- **Eventansvarig**
  - Fotografering
  - A-grill
  - Möte med STEN angående en sittning
  
- **Resansvarig**
  - Fotografering
  - A-grill
  
- **Informationsansvarig**
  - Fotografering
  
- **Näringslivsansvarig**
  - A-grill
  - Fotografering
  - Lämnat ut delar av A-kit
  - Mailat Sveriges Ingenjörer. De kan inte 19/11 så vi måste kolla på ett annat datum. Har ej fått svar ang. Ifall dom har önskemål på datum.



Dokumentdatum: 2024-09-23

Utskriftsdatum: 2024-09-26

**- Administrationsansvarig**

- Varit med på fotografering
- Lagt upp förra veckans mötesprotokoll
- Varit med på A-grillen

**§ 10. DISKUSSION**

## Projekt

- Inför framtida projekt borde vi göra mindre projektgrupper som har ansvaret för projektet. Med projektgrupper vet alla inom Arktis vilka som ansvarar för ett projekt och projektgruppen vet vilka de ska vända sig till.

## Fadderprojektet

- Suzette behöver hjälp med fler som ansvarar för projektet. En projektgrupp behöver bildas.
- Fredrik har fått mailadresser från arkitektur ettorna och mailar angående samhällsbyggnads ettorna
- Just nu behöver faddrarna fördelas ut och en första kontakt behöver tas då det egentligen borde ha skett tidigare.
- Det första som bör göras är att skicka ut ett mail med kort information till faddrarna. Faddrarna ska sedan skicka ett mail till sina fadderbarn. Det finns mallar med förslag på hur mailet bör se ut.
- Projektgruppen för fadderprojektet: Fredrik Selin, Ida Karlsson, Ida Nygren och Suzette Finne

## A-kit

- Karolina har skrivit en guide
- Ett sista datum för att hämta ut A-kitet bestäms så fort allt har kommit. Två tillfällen bestäms och hör man då inte av sig om man inte har möjlighet att hämta sitt A-kit så säljer vi vidare det till andra studenter.
- Information läggs ut på instagram ungefär en vecka innan

## Digitalt A-kit

- Tidigare möte har vi sagt att det inte är något som vi behöver fixa just nu, men vi kan fundera på det. Karolina och Simon är intresserade av att vara med i projektgruppen.

## Teambuilding

- Teambuilding imorgon tisdag, ingen alkohol på plats
- Teambuildingen för Arktis planeras av Suzette och Karolina.



Dokumentdatum: 2024-09-23

Utskriftsdatum: 2024-09-26

#### Märken

- Fredrik har gjort ett formulär som ska delas internt, där vi kan samla ideer med beskrivningar och bilder
- Gjordes en tävling förra året då studenter också fick skicka in ideer, något vi vill göra?
- En idé är att den/de som vinner pepparkakshustävlingen vinner ett märke av pepparkakshuset.

#### Kommunikation/ Delivering/ Beslutspunkten

- Oftast görs inga beslut under lunchmöten, det vill säga under punkt 12
- Nu har vi bestämt att under punkt 12 för beslut skriva vilka som bestäms som ansvariga för en projektgrupp och namnen på projektet för att underlätta kommunikationen.

#### Sittning i lokal

- Förutsättningarna för att hålla i en sittning har förändrats. Sittningar behöver göras genom catering och då är stuk ett bra alternativ just nu. Det kommer att göra sittningarna dyrare.
- Då en sittning ska hållas behöver vi kontakta Felicia på stuk och SSO via mail.
- Egen alkohol är förbjudet att ta med sig

#### Utskott

- Det är två som har ansökt till ett utskott
- Suzette bjuder in dom till vårt möte på måndag, 30:e september

#### Försäljning av gamla A-kit

- Tre som har sagt till att de är intresserade av att köpa gamla A-kit.
- Vi har inte hela A-kit
- Ett inlägg på instagram bör göras i samband med utlämningen av A-kit.



Dokumentdatum: 2024-09-23

Utskriftsdatum: 2024-09-26

**§ 11. ÖVRIGA FRÅGOR**

Möte med sten angående en gemensam sittning

- Har vi eventuella förslag på teman för sittningen, fundera
- Vi vill ha en mer interaktiv sittning för att fylla upp all tid på sittningen

Pepparkakshustävlingen

- Äldre styren från Arktis har marknadsfört pepparkakshustävlingen med informationsblad formade som pepparkakshus.
- Ett förslag på något som vi skulle kunna göra, det kan göras på till exempel en Teambuilding Kväll

Lista på kommande projekt som vi behöver projektgrupper för

- Pepparkakshustävlingen
- Digitala A-kit
- Julkalender
- Sittning under hösten
- Sittning under våren
- Valberedningen
- Företagsbesök
- Utflykt
- Sittning med gamla arktis styrelsen
- Ett förslag utifrån är att vi håller i en programspecifik avslutning, detta för att skapa ett bättre avslut på de 5 åren på LTU. Ett event som isåfall ska hållas i maj.

Att göra-listor

- Det finns många olika att göra-listor för olika projekt i driven

**§ 12. BESLUT**

Projektgruppen för fadderprojektet beslutas bestå av Fredrik Selin, Ida Karlsson, Ida Nygren och Suzette Finne.

**§ 13. NÄSTA MÖTE**

Nästa möte är 30 september kl. 12:00.

**§ 14. MÖTETS AVSLUTANDE**

Mötet avslutat kl. 12:47